





## Happy Lunar *Niu* (牛) Year! **浸 2 浮 2 1** 漠





Welcome to the first issue of V-Connect! We hope to share the Hospital's latest happenings and developments and also, new volunteering opportunities that may be of interest to you. We have no doubt that you will continue to give us your support and perhaps, even bring friends to join us on this meaningful volunteering journey!

The Management & Staff of Kwong Wai Shiu Hospital wishes all valued volunteers good health, prosperity and happiness in the Year of the Ox!

欢迎阅读我们第一期的 V-Connect! 我们希望通过 V-Connect 与您分享医院的最 新发展和动态,以及义工服务机会。在此衷心期盼大家能继续给予广惠肇支持, 也鼓励身边的好友加入我们的义工大家庭!



广惠肇留医院管理层及全体员工祝愿所有尊贵的义工们在牛年里身体健康,事业兴旺,幸福美满!

## V-Contributions @ KWSH

COVID-19 has brought about challenges in the execution of our regular interactive activities for our residents. But it doesn't deter us! We have resumed some activities in the wards, in accordance to the Ministry of Health's guidelines. Even during this period, volunteers have unreservedly stepped forward to contribute significantly to our Hospital by adding to the variety of activities and bringing cheers to our residents.







受到 2019 冠状病毒 (COVID-19)疫情的影 响, 医院在实施为院友安排的例常社交活 动方面面对前所未有的挑战。尽管如此, 我们照顾院友身心健康的决心并没有受影 响。 我们已根据卫生部的指导方针,逐渐 恢复了部分院友的社交活动。在这期间, 义工们的贡献仍然巨大。除了为院友增添 丰富的活动,也给他们带来无限欢乐。

For more information and/or volunteering enquiries, please call 6422 1291/298. E: volunteer@kwsh.org.sg, register online www.kwsh.org.sg.



## **Upcoming KWSH Premises**

After much unforeseen delays due to the COVID-19 pandemic, two of our new facilities – KWS Care @ MacPherson and the 128-bed chronic sick wards co-located within the same building as the upcoming Kallang Polyclinic – are scheduled to begin operations in the 2nd/3rd quarter of 2021.

We welcome new volunteers to join us as we extend our efforts in showing care and love to the elderly at these new facilities.



Scan QR to register your interest.



因疫情影响,位于麦波申邻里的广惠肇 社区关怀中心以及与加冷综合诊疗所同 处一栋新大楼的 128 床位慢性疾病病房 受到延误,而这两个新设施将于 2021 年 第二/三季度开始运作。

我们积极欢迎与期待更多的义工加入我 们的大家庭,一起继续给予年长者更多 的关爱。

## We Need You - Ad-hoc Volunteer

We know some of you have regular commitments but would still like to volunteer on an adhoc basis. Should you be unable to commit to a minimum of six months of volunteering services, we welcome you to join us as an ad-hoc volunteer! When the occasion arises, we will be approaching you for assistance. Some areas that we need help on an ad-hoc basis are:

- Events crew 活动帮手 (E.g. Ushers, goodie bag distributors, decorators for festive occasions)
- Translation work 翻译工作 (From English to Chinese)
- Simple digital graphic design work 简单的数码图像设计工作
- Photography or videography service 摄像或摄影服务
- Administrative work 行政工作 (E.g. data-entry, filing)
- Direct mailer packers 筹款传单包装工作 (For mass-mailing donation appeal campaigns)
- Licenced specialized skills 专业技能工作 (Plumber works, simple bulb changing etc)

No contribution or service is too insignificant. If you would like to make a difference in the lives of our elderly, please get in touch with us.

您的贡献对医院和院友非常宝贵!您可通过以下的方式与我们联系,加入我们义工的行列,为院友 的生活增添欢乐与更多的色彩!

For more information and/or volunteering enquiries, please call 6422 1291/298. E: <u>volunteer@kwsh.org.sg</u>, register online <u>www.kwsh.org.sg</u>.





